
Fra: Thor saether (thorgsaether@gmail.com)
Sendt: 08.09.2020 16:09:52
Til: Postmottak Osen kommune
Kopi: 

Emne: Re: 5020/1/98 - Foreløpig svar på søknad om tilknytning til kommunalt vann
Vedlegg: 
Hei,  vi har nettop kjøpt brygga, så vi egentlig ingen store planer.  Slik det er i dag så er det ikke noe avløp. Jeg har
vært i kontakt med osen kommune angående utfylling av søknad.  Jeg fikk ikke noe konkret svar , men når vannet
skal benyttes iht beskrivelsen så blir behovet nå utvendig tappevann. 
Men!!, vi har planer om å istandsette en noe primitivt bøterom  for fiskeutstyr i 2 etg, dvs varmtvann og kaffebenk. 
Da vil det bli snakk om gråvannstank. Jeg kan godt forandre søknaden til vann og avløp for gråvann. Når jeg
beskriver på et senere tidspunkt. Så må jeg avklare dette med deg, det er kommunen som bestemmer hva jeg kan
gjøre. Hvis du mener at det beste for oss er å søke om innvendig vannpost, innlagt vann med vannmåler så sender jeg
en ny søknad.  Hvis vi får tillatelse til å istandsette bøterommet  med vann og avløp så søker vi om innlagt vann. 
Brygga var i ferd med å ødelegges pga takpapp hadde blåst av taket. Vi ønsker å istandsette brygga slik at den ser
flott ut i sentrum av setervika.  Som bopel benytter vi campingvogn, brygga benyttes  om sommeren. 
Jeg er ute åreiser på jobb nå, jeg er hjemme påTorsdag,. 

tir. 8. sep. 2020 kl. 14:11 skrev <postmottak@osen.kommune.no>:

Hei.

Viser til din søknad om tilknytning av brygge til kommunalt vannverk ved Seter.
På søknaden er det krysset av for utvendig vannpost, men også påført; tilsvarer utvendig vannpost. Søknaden må
være konsekvent, enten utvendig vannpost eller innlagt vann.

I vedlegg til søknaden står det også at det i første runde vil dette være tappevann til bruk på sløyebenk, vasking av
fisk, skjell og spyling av dykkerutstyr. 
Spørsmålet er da hva er det planlagt til senere ?

Ber om at vi kontaktes slik at vi kan få en avklaring på disse punktene..

mvh
Ronald Bratberg


